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Bestyrelsesmøde d. 7. oktober 2023, Bøtø Strandpark 

Tilstede: Per, Katrine, Dennis, Vitus, Thomas, Henrik, Annette (referent) 

Referat: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

a. Go 

 

2. Opfølgning på actions: 

 

a. Udendørs faciliteter /Annette 

I proces – afventer actions fra Ballerup Kommune 

b. Døre: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen. /Dennis 

I proces - afventer actions fra Ballerup Kommune 

c. Reoler/hylder i boulderen/Thomas + Vitus 

I proces 

d. Klubtur til Kullen/Dennis og Per 

I proces 

e. Instagram profil/Vitus 

Kører 

f. Grill 

I proces, se pkt. 2b 

 

3. Status på juniorhold og børnehold 

a. Juniorhold /Vitus 

Det går rigtig godt. God stemning. Der er flere og flere, der træner. Juniorholdet har lige været 

på tur til Sverige. Alfred og Vitus har været på trænerkursus ved DKLAF. Lært at lave 

træningsprogrammer – og testet et opvarmningsprogram af på holdet.  

b. Børnetræner /Annette 

Går godt. 

 

4. Pløks Open – Evaluering 

Reglerne skal være mere synlige og tilgængelige for den enkelte. 

Stemning var rigtig god, både til konkurrence og til afterparty. Man fik talt med andre, man ikke kendte i 

forvejen.  

Tidspunkt for afholdelse: Det er lidt presset at nå al forberedelse, når arrangementet ligger så tæt efter 

sommerferien.  

Hvis vi stadig kan sidde ude til afterclimbing, vil noget andet mad end pizzaer være at foretrække. 

Vi vil gerne fastholde det tidlige tidspunkt, og vil derfor styrke planlægningen, så flere tager ansvar for at 

få løst opgaverne, og Dennis ikke står med det hele.  

Dennis vil gerne rette en tak til de unge og til Andreas L. De tog ansvar og arbejdede rigtig meget med 

at gøre klar til dagen. 

Erling Strauss blev udtrukket som vinder af en rygsæk blandt dem, der har indsendt feedback. 

Vi vil tage konkurrenceformatet op på et af de kommende bestyrelsesmøder, f.eks.  

- Må man gerne klatre de ruter, man selv har bygget? 

- Må man klatre de ruter man har testklatret? 
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- Skal vi lave par-konkurrence, f.eks. i kategorien ’flest ruter’? 

- F.eks. wildcard til en finaleplads 

 

5. Beslutning om væg-byg. 

Vi drøftede i går ny-væg-byg. Og besluttede at gå videre med: 

Selvbyg: Bruns Berg sættes i gang straks og bygges om af frivillige (Thomas) 

Vi undersøger videre mulighederne for ekstern leverandør til ombygning af Mataskassen og Den høje 

væg og Det høje slab (Per og Dennis) 

Bestyrelsen udarbejder et forslag til fremlæggelse på generalforsamlingen. 

 

6. FUS Samtaler 

Frivillig udviklingssamtaler: 

a. Anerkendelse fra bestyrelsen til indsatsen! 

b. Hvordan går det? 

c. Får du den opbakning du har brug for? 

d. Har du forslag til noget der kan udvikle området? 

Fordeling af frivillige til FUS blandt bestyrelsesmedlemmerne foretager vi på næste 

bestyrelsesmøde. Dennis kommer med en liste over de frivillige, der skal tages FUS med. 

7. Økonomi 

a. Status 

Økonomien ser god ud. 

 

b. Elitetilskud 

Forslag: på et bestyrelsesmøde inden generalforsamlingen drøfter vi hvordan vi vil kanalisere 

pengene hen, og hvilke værdier, det bunder på, og hvilke signaler det sender. Thomas kommer 

med et oplæg – og så drøfter vi ud fra det. 

 

Dennis og Vitus kommer med et oplæg til indkøb af klubtøj til juniorer og trænere. 

 

8. Gensidig orientering 

a. Henrik har bestilt reparation af liften. 

  

9. Forespørgsel om videooptagelse af undervisningsmateriale a la KALK materialet 

a. Det er vi åbne for. Annette følger op.  

 

10. Næste bestyrelsesmøde er torsdag d. 7. december kl. 18:30 – 21:30 hos Annette 

Skovbrynet 65 2880 Bagsværd 

 

11. Evt. 

PLØKS julefrokost afholdes lørdag d. 16. december. Dennis og Per 
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